
  Algemene beschouwingen begroting 2018  
 
Geacht college, en met name wethouder Boere, 
 
D66 vindt dat er door wethouder Boere en de hierbij betrokken ambtenaren met de 
begroting voor 2018 wederom een respectabel stuk werk geleverd is! Een meerjarig 
structureel sluitende begroting zonder onttrekking aan de algemene reserve. 
 
Uit de cijfers blijkt dat we een zeer gezonde gemeente zijn, met een niet 
onaanzienlijk eigen vermogen. Bent u het dan ook eens dat de OZB voor de 
inwoners komende jaren naar beneden kan worden bijgesteld? We staan op de 
COELO-ranglijst nog altijd bij de gemeenten met hoge gemeentelijke lasten. 
 
Wij zijn bijzonder tevreden over de behoeftenramingen voor de bedrijventerreinen 
Galgoord en Schoonhoven-Noord. We hopen dat plannen hiervoor met 
voortvarendheid worden aangeboden in de raad. 
 
Het blijkt mogelijk het budget voor minimabeleid structureel te verlagen met €100.000 
voor 2018. Hoe kunt u dit verantwoorden gezien de armoede die er nog steeds in de 
Krimpenerwaard is (groot beroep op voedselbank, hoog % kinderen die opgroeien in 
bijstandsgezinnen)? Wij willen voorstellen dit geld wel degelijk te besteden aan 
minimabeleid, wellicht op een andere wijze. Zolang er in de gemeente armoede is, 
kunnen wij hier geen geld aan onttrekken. In december hierover praten vinden wij te 
laat. 
 
Samenleving. Wij zijn heel blij met de sociale kaart van de Krimpenerwaard en de 
basis sociale infractrastructuur. Welke stappen worden nu ondernomen om overlap 
van organisaties in het sociaal domein te verminderen? 
  
Op bladzijden 64 en 65 van de begroting zien wij een aantal opvallende zaken. In het 
rood, dus boven het landelijk gemiddelde, zien we de volgende zaken: 
- Vernielingen 
- Verwijzingen naar Halt 
- Harde kern jongeren 
- Leerplichtige jongeren die thuis zitten 
Wat is de reden voor deze opvallenden zaken en wordt hier actief beleid op 
gemaakt? Bij de thema avonden over veiligheid zagen we dat wij goed scoorden op 
veiligheid. Hoe verhoudt zich dit met deze gegevens? 
 
Daarnaast is een opvallende op bladzijde 65 de hernieuwbare elektriciteit. Deze is 
dermate laag dat wij ons afvragen of de komma wellicht verkeerd terecht gekomen 
is... Hoe kunnen we het aandeel hernieuwbare electriciteit vergroten volgens u? 
 



Binnen de programma’s Jeugd en Inkomen en Werk en Inkomen zien we een flinke 
onttrekking door tijdelijke extra formatieve inzet. Is het niet nodig deze formatieve 
inzet structureel te maken? Wanneer en hoe wordt dit geëvalueerd?  
 
Economie. We zien grote inzet van de wethouder met betrekking tot een proactieve 
werkgeversbenadering. Leidt dit al tot meer banen en hoe versterken we de 
regionale samenwerking van ondernemingen? Klopt het dat er nog geen sprake is 
van echte banengroei in de regio? En hoe kunnen we de ambities bij winkeliers voor 
het Keurmerk Veilig Ondernemen vergroten? Voor 2018 zijn er geen concrete 
initiatieven. Voorts willen wij pleiten voor meer vrijheid bij het vestigen van een 
onderneming in een winkelgebied. 
 
D66 zou graag de vorderingen zien van het plan van het college om de huidige 
leegstaande gemeentelijke gebouwen en overige ongebruikte bezittingen ten nutte te 
maken of te verkopen. Wanneer is dit mogelijk? 
 
We blijven ons zorgen maken over het grote aantal verkeersongevallen binnen de 
gemeente Krimpenerwaard. Allereerst zijn we voorstander van het inzetten van een 
extra strenge indicator gemeten snelheid in relatie tot de basiskenmerken 
wegontwerp bij scholen, rotondes waar veel scholieren langskomen, 
sportaccommodaties en wegconstructies/herstraatwerkzaamheden. In de tweede 
plaats: zijn er ook mogelijkheden vanuit handhaving? Ten slotte zijn er gevaarlijke 
wegsituaties in de winkelgebieden Schoonhoven (Voorhaven) en Lekkerkerk 
(winkelcentrum). Wat wordt hieraan gedaan? 
 
Last but not least zijn wij verheugd uit de krant te vernemen dat bepaalde 
supermarkten meer openingstijden hebben gekregen op zondagen. Hoe kunnen we 
dit rijmen met de APV? In hoeverre zijn er mogelijkheden voor winkeliers die vanuit 
recreatief/toeristisch oogpunt op tot nu toe afwijkende tijden open willen zijn? 
 
Resumerend: fijn dat er een meerjarig sluitende begroting is, fijn dat er op het sociaal 
domein en het aanpakken van bedrijventerreinen actief wordt gewerkt, jammer dat 
er, gezien de gezonde financiële situatie, niet meer aandacht gaat naar leefbaarheid, 
duurzaamheid en verkeersveiligheid. 
 

APPENDIX 1 
 
Wij vragen antwoord van het College op de volgende vragen: 

1. Kunnen we structureel verantwoord de woonlastendruk wat verlagen komende 
jaren? 

2. Het blijkt mogelijk het budget voor minimabeleid structureel te verlagen met 
€100.000 voor 2018. Hoe kunt u dit verantwoorden gezien de armoede die er 
nog steeds in de Krimpenerwaard is? 

3. Welke stappen worden nu ondernomen om overlap van organisaties in het 
sociaal domein te verminderen? 

4. Hoe verhouden zich de rode plekken op p. 64/65 over vernielingen, harde kern 
jongeren, verwijzingen HALT met de mooie cijfers op de themavond 
veiligheid? Is extra inzet van handhaving nodig? 

5. Waarom is het aantal leerplichtige jongeren dat thuiszit hoog in de 
Krimpenerwaard? Wat is het actieve beleid? 



6. Waarom is het aandeel hernieuwde elektriciteit zo laag in de 
Krimpenerwaard? 

7. Kan het nodig zijn de incidentele inhuur op de programma’s werk en inkomen 
en sociaal domein structureel te maken?  

8. Is er thans sprake van meetbare banengroei is in de Krimpenerwaard? 
9. Wat zijn de belemmeringen bij KVO in andere winkelkernen? 
10. Hoe zetten we de indicator basiskenmerken wegontwerp en gemeten snelheid 

in rondom rotondes, scholen, wegconstructies en sportaccommodaties? Is 
handhaving door BOA’s een optie? 

11. Wat zijn de vorderingen rondom de verkoop/benutting van leegstaande 
gebouwen? 

12.  In hoeverre verhoudt de APV zich tot de openingen van supermarkten dit jaar 
op zondag? 

 
APPENDIX 2 
Gevraagd concrete toezegging op vraag 1,2, en 10 
 
APPENDIX 3 
U mag zelf weten of u een reactie wilt geven op de volgende 
moties/amendementen: 

- Wij overwegen een motie tot inzet van handhaving bij specifieke 
verkeerslocaties. 

- Wij overwegen een amendement tegen het structureel verlagen van het 
budget minimabeleid met 100K.  

- Wij overwegen een motie om te streven naar een lagere woonlastendruk. 
- Wij overwegen een motie over vrijheid koopzondagen. 
-  


